
 
Övriga ärenden 
 
Kommunstyrelsen 31.10.2022 § 364  
    

 
Första vice ordförande Piia Aallonharja gav följande begäran om utredning: 
 
Man begär en utredning om hurdana planer Babando Oy har för den 
mottagningscentral som finns i Kyrkslätt, det vill säga ska de utvidga 
verksamheten. 
 
Ari Harinen och Anneli Granström understödde begäran om utredning. 
 
 
 


